上海交通大学2015 MCM/ICM 报名指南
（竞赛介绍详见附件1-3）
1. 组队：
最多3人一组，同为上海交通大学学生，准备好队员的姓名、英文名（英文名是以后出现在证书上的名字，一般应该用你护照上的汉语拼音名）。

2. 选择指导教师：
选择1(推荐)：自己确定指导教师，可为自己院系的交大老师，并熟悉指导教师的联系方式等信息；
选择2：交大数模指导组负责人王晓敏。请先发邮件至xmwang@sjtu.edu.cn 取得联系，截止时间中国时间2015年1月 14日。

3. 美赛官网报名（截止时间美国时间2015年2月5日下午2点）：
第1步：打开网站输入指导教师邮箱
[image: ]

第2步：录入指导教师信息（如直接出现第4步的页面，表示已有人用此信息报过名，你可从第4步做起）。指导教师若为自己选的交大老师，可自己设置密码，若为交大数模指导组负责人，则根据负责人给的密码输入。
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第3步：核对指导教师的情况
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第4步：务必仔细阅读竞赛指南（Instructions，可见附件2、3）
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第5步：网上支付报名费。支付方式只能用VISA和Master Card 信用卡
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第6步：付费后，会出现这样的网页，务必牢记你们队的control number！打印发票，保存发票和付费的信用卡对账单，以备后用（如奖励）。然后，输入每个队员信息完成报名。
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4. 交大数学类竞赛官网登记：
每位参赛同学登录交大数学类竞赛官网http://mcm.sjtu.edu.cn/，点击“美国大学生数学建模竞赛”中的“2015年登记”，用交大邮箱登录并按要求输入有关信息。注意，赛后证明、报销和奖励等事项均以该数学类竞赛官网上登记信息为准。

5. 随时进入comap工作区查询信息
报名和登记完成后，comap的网站上会为你们队建立一个工作区。
第1步：进入工作区。
[image: ]
第2步：完成工作区中要求的各项工作。
竞赛过程中，组委会的各项通知会发布在此工作区，请随时关注。[image: ]
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MCM 2008 Registration
Geam Control Number: 3448 3

Advisor Email Address: barysong@sh163.net
Password: ab1234

Congratulations, you have successfully registared a team for MCM 2008, Your tearn's control
nurmber is above, along with the email address and password that you will need to login to the
online MCM registration systerm to enter your team mermber narmes, and to print your team's
control sheet and summary sheet which you will need when submitting your team's solution
paper.

Flease print this page [Jand keep it in a safe place; you will need this information in order
to compete in MCM 2008,

click here.

Important: vour team is now registered, but before your team can competgAn the contest
you must complete several additional oniine steps, such as entering the name of your team
members. You can begin that pracess now by clicking here, or you cansefum later to the
Advisor Login Ik on the left side of the page.
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MCM/ICM Online Registration

Use this onin registation system to registe teams for MCM (and ICM) 2015 . Any team who wishes t partcpate i the contest must register via this oline system no lter than 2pm EST on
Thursday February 5, 2015 . Registraton should be done by the team's advisor

1fyou are a team advisor who has already registered a team for MCM/ICH 2015 and you would ke to register an addtional team, go to Advisor Login and enter the email address and password that
You used when you regitered your first team. Once you've logged n to the system you vl have an opportunty t regiser anather tea.

1fyou are a team advisor and you have not previsously regisered 3 team for this year's MCM/ICM (registraton i previous years does not count) enter your emal address n the box below and clck
on the Continue Registration button.

Important: There s a & 100 registratio fee for each team to participate in MCH (and 1CM) thisyear, which you will need to pay with a credi card during this online signup process. Please have

Your Crdit car ready when you begin the regisation process.
For an additional $100 fee per team, you can receive a Judges Commentary written specifically about your team's paper. (Please note this option s not required.)
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